
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 23. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AD

Mener ministeren, at det er tilfredsstillende for de borgere, der i dag er støjpla-

gede, at regeringen først vil øge rammen til offentlige investeringer i perioden

fra 2021-2025, og først i den forbindelse arbejde for flere midler til støjbe-

kæmpelse langs statens veje jf. Jyllands-Postens artikel ”Her plages særlig

mange borgere af trafikstøj” (www.jyllands-posten.dk, den 14. maj 2018)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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